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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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Írásbeli kérdés

„Talán inkább szakmai okok miatt kellett volna elmozdítani a
sportminisztert, vagy túl sok szívességet tett már?" címmel a Házszabály 91 .

§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Medgyessy Péter miniszterelnök úrhoz . A

kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az elmaradt Tisza-tavi fesztivál megszervezésére lapinformációk szerint a Gyermek-,

Ifjúsági és Sportminisztérium 1 millió forintot utalt át a Perspektíva Kft részére. A

hírrel kapcsolatban az alábbi tények kerültek napvilágra :

1 . A Perspektíva Kft tulajdonosa jelenleg Kósa Margit, a kormányzati

kommunikációs központ munkatársa. A megbízás tehát házon belülre került .

A fesztivál elmaradt, a kifizetés megtörtént. Csak egy baki? A tények ismeretében

kétséges .

2. A megbízás korábbi nyertese a kétes hírű Szín-Lap Bt (Hámori László MSZP-s

önkormányzati képviselő cége, a „híres" parlament előtti jégpálya szervezője),

mely késedelmesen teljesített, így felbontották a szerződését, de előtte még,

biztos ami biztos, a Szín-Lap Bt is a Perspektívát alkalmazta volna



3.

alvállalkozóként . Így persze, ha a Szín-Lap Bt nem követ el valamilyen politikai
hibát, amiért lapátra tették, sohasem derült volna ki, hogy az alvállalkozó, vagyis
a tényleges kivitelező házon belülről jött, és csak közbeiktattak egy céget .

Szintén sohasem derült volna ki, hogy a megbízás nem csak házon, hanem
berken belülre is ment, hiszen a Perspektíva Kft jogelődjének tulajdonosa
Hortobágyi Éva, a miniszterelnök személyi titkárának az édesanyja, az MSZP
kampányrendezvényeinek állandó szereplője, akit zsíros MTV-s állással is
jutalmaztak.

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A fenti ügyben érintett személyek milyen retorzióra számíthatnak? Erkölcstelennek
tartja-e, hogy saját munkatársait alkalmazza a minisztérium? Hortobágyi Évának
milyen szerepe van az adott ügyben, illetve a jégpálya és a kapcsolódó események
megrendezésében? Utólag sem gondolja úgy, hogy a sportminisztert inkább szakmai
okok miatt kellett volna elmozdítania?

Várom mieló'bbi válaszát .

Budapest, 2004. szeptember 19 .

Tisztelettel :

Domokos László
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